	Payment conditions
	Условия оплаты

	The payment under the present Contract shall be made in US dollars by means of an irrevocable documentary Letter of Credit. 
The issuing Bank is PJSC CB “PRIVATBANK”, Ukraine (S.W.I.F.T.: PBANUA2X). 
The nominated bank is ___________ (S.W.I.F.T.:_____) .
The advising bank should be ___________ (S.W.I.F.T.:_____) .
The Letter of  Credit is valid for ____ calendar days after the date of issue.
The Letter of Credit shall be subject to „Uniform customs and practice for documentary credits” (2007 revision, International Chamber of Commerce, Publication No.600).
The Letter of Credit is available by deffered payment for _____calendar days from the date of shipment, against presentation the following documents:
1) Commercial Invoice –  1 original

2) CMR – 1 original

3) Certificate of Quality –  1 original

4) Certificate of Origin –  1 original

The documenst must be issued in English  and must be presented to nominated bank no later than 21 days from the date of shipment but within The Letter of Credit validity.
Place of shipment of goods: __________

Place of discharge of goods : __________

Partial shipments are ________ [allowed/not allowed], transshipments are _______ [allowed/not allowed].
All banking commissions under The Letter of Credit within Ukraine are for the Buyer's account, All banking commissions outside Ukraine are for the Seller's account. 

	Оплата по настоящему контракту осуществляется в форме безотзывного документарного аккредитива. 

Банк-эмитент аккредитива/исполняющий банк: ПАО КБ “ПРИВАТБАНК” (S.W.I.F.T.: PBANUA2X). 

Исполняющий банк: ___________ (S.W.I.F.T.:_____) .
[как правило, это или банк Покупателя или Продавца или другой банк]
Авизующий банк: ___________ (S.W.I.F.T.:_____)   [как правило, это банк Продавца]
Срок действия аккредитива ___ календарных дней от даты выпуска.

Аккредитив подчиняется Унифицированным правилам и обычаям для документарынх аккредитивов, публ. МТП № 600, ред. 2007 г. (UCP600)

Аккредитив исполняется путем отсроченного платежа на срок ____ календарных дней с даты отгрузки товара, по предъявлению следующих документов:

1) Коммерческий счет – 1 оргинал

2) Автонакладная  – 1 оригинал

3) Сертификат качества–  1 оригинал

4) Сертификат происхождения товара –  1 оригинал

[необходимо изменить/добавить и другие документы, выше указан лишь примерный перечень]
Документы должны быть выпущены на английском языке. Документы должны быть предоставлены в исполняющий банк в течении  21 дня от даты отгрузки товара, но в пределах срока действия акредитива.
Место отгрузки товара: __________

Место назначения товара: _________
Частичные отгрузки товара _______ [разрешены/запрещены]. Перегрузки товара в пути ________ [разрешены/запрещены].

Все банковские комиссии по аккредитиву на территории Украины оплачивает Покупатель, вне территории Украины оплачивает Продавец. 




